
 

 

Uchwała  Nr  63/V/2019 

Rady   Miasta   Ciechanów 

z dnia 28 luty 2019r. 

                    

 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej  

 

 

Na  podstawie  art.18   ust. 2   pkt  9   lit.   a   ustawy   z  dnia  8  marca  1990  

roku o samorządzie gminnym (j.t. Dz.U. z 2018r. poz.994 ze zm.)  Rada Miasta 

Ciechanów uchwala co następuje:  

 

§ 1. 

 

Wyraża się zgodę na zbycie lokalu użytkowego o powierzchni  użytkowej 128,65 m2, 

stanowiącego własność Gminy Miejskiej Ciechanów, położonego w Ciechanowie przy 

ul. Warszawskiej 10A  wraz z prawami z własnością lokalu związanymi.  

      

§ 2. 
 

Wykonanie  uchwały  powierza  się   Prezydentowi  Miasta  Ciechanów. 

 

§ 3. 
 

Uchwała   wchodzi   w   życie   z   dniem   podjęcia. 
 

 

 

 

 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miasta Ciechanów 

 

 /-/ Krzysztof Leszczyński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

U z a s a d n i e n i e  
 

 

 Gmina Miejska Ciechanów jest właścicielem lokalu użytkowego, znajdującego 

się w  budynku przy ul. Warszawskiej 10A w Ciechanowie. Przedmiotowy lokal 

mieści się na I piętrze budynku. Powierzchnia użytkowa lokalu wynosi 128,65 m2.  

Z własnością lokalu związany jest udział  w wysokości 0,424 części we 

współwłasności niepodzielnych części budynku nie służących do wyłącznego użytku 

właścicieli poszczególnych lokali w nim znajdujących się i w prawie współwłasności 

do działek nr  301/2 i 295/2, położonych w obrębie 10-Śródmieście.  

Przedmiotowy lokal w latach 2009 - 2012 zajmowany był przez Pracownię 

Urbanistyczną tut. urzędu. Potem  pracownia przeniesiona została do budynku urzędu 

miasta przy ul.Wodnej.  

Od czerwca 2018r. pomieszczenia biurowe przekazane zostały w użyczenie 

stowarzyszeniu  pn. Ciechanowskie Forum Muzyczne SINE NOMINE. Ze względu na 

duże koszty utrzymania obiektu stowarzyszenie zrezygnowało z umowy. Aktualnie 

lokal jest pustostanem. 

Nabyciem przedmiotowego lokalu zainteresowana jest osoba prowadząca 

działalność gospodarczą.  Jego sprzedaż przyczyni się zatem do rozwoju 

przedsiębiorczości w naszym mieście. 

Biorąc powyższe pod uwagę zasadnym  jest  przedłożenie niniejszej uchwały. 

 

 

 
                                               Z up. PREZYDENTA MIASTA                                                  

                                     
                                                                                          ZASTĘPCA  PREZYDENTA  MIASTA 

                                                                                                                        /-/  Iwona Kowalczuk 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


